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سال گذشــته در سفر شــهردار تهران به 
چین، قرارداد خرید ۲۵۰۰دســتگاه اتوبوس 
برقی بسته شد. براســاس آخرین اطلاعات 
۱۱۰دســتگاه اتوبوس برقی از قرارداد چین 
تأمین شده و ۱۰دستگاه به بندر شهید رجایی 
رسیده است. این درحالی اســت که اخیرا 
برخی از مســئولان گمرک عنوان کرده اند 
که اتوبوس ها به نام شــهرداری تهران ثبت 
نشده اند. اعضای شورای شهر تهران دیروز در 
دویست و هفتادودومین جلسه پارلمان شهری 
به این موضوع واکنش نشان داده و به صراحت 
گفتند که اتوبوس های رسیده به بندر شهید 
رجایی متعلق به شــهرداری تهران هستند. 
بنا به گفته های مهدی علیــزاده، مدیر عامل 
شرکت اتوبوسرانی هم این اتوبوس ها آبان ماه 

در ناوگان فعال می شوند.

 اتوبوس ها باید هرچه سریع تر ترخیص شوند
پیش از شروع جلســه272 پارلمان شهری، 
مهدی چمران، رئیس شــورای شهر تهران 
در جمــع خبرنــگاران حاضر شــد و درباره 
موضوع های مختلف صحبت کرد که مهم ترین 
آنها رد ادعاهای مطرح شــده از سوی گمرک 

بود. چمران در واکنش به اظهارنظر مسئولان 
گمرک اعلام کرد کــه اتوبوس های برقی به 
بندر شــهید رجایی رســیده اند، اما هنوز در 
گمرک مانده و بارگیری نشده اند. اینکه گفته 
می شود به نام شهرداری تهران اتوبوس وارد 
نشــده، صحت ندارد. چراکه شهرداری بنا بر 
ضروریات از طریق شــرکت وابسته به بانک 
شهر اتوبوس ها را خریداری کرده و به نام آن 
شرکت هم وارد شده است. باید هرچه سریع تر 

از گمرک ترخیص شوند.

تعــدادی از اتوبوس های گمــرک متعلق به 
شهرداری تهران است

علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شهر تهران هم 
عضو دیگری بود که نسبت به گفته های مسئولان 
گمرک بی تفاوت نماند و تأکید کرد که تعدادی از 
اتوبوس های رسیده به گمرک متعلق به شهرداری 
تهران اســت. این اتوبوس ها به نام یک شــرکت 
کارگزاری ثبت شده و موضوع اصلی پروسه تأیید 
شناســه گارانتی اتوبوس ها توسط وزارت صمت 
است. اگر این مرحله انجام شود، موضوع عملا به 

رسمیت شناخته می شود.

 گمرگ نباید بیانیه ای علیه شورای شهر می داد
حبیب کاشــانی، دیگر عضو شــورای اســلامی 
شــهرتهران هم دراین باره تأکید کرد که با توجه 
به نزدیکی وارونگی هوا همــکاران کمک کنند 
تــا اتوبوس های مانده در گمرک شــهید رجایی 
ترخیص شوند. متأسفانه گمرک ورود اتوبوس ها 
را تکذیب کرده و باید گزارش جامع توسط شرکت 
اتوبوســرانی داده شــود. گمرک نباید بیانیه ای 
علیه شورای شــهر می داد و باید ابهامات برطرف 
شود و اگر گمرک اشتباه کرده، باید عذرخواهی 
کند. تعجب می کنم که چرا گمرک دوست ندارد 
اتوبوس به تهران بیاید؟ این مایه تعجب است که  

دلشان برای مردم نمی سوزد.

 خدمت رسانی در خطوط مرکزی
مهدی علیزاده، مدیرعامل شــرکت اتوبوسرانی 
تهران هم که در صحن شــورا حضور داشــت، با 
بیان اینکه ۱۰دســتگاه از اتوبوس های رسیده به 
گمرک متعلق به شهرداری تهران است، گفت که 
این اتوبوس ها توسط شرکت کارگزار ثبت شده و 
همین موضوع سبب اظهارنظر نادرست از سوی 
مسئولان گمرک شده است. ۱۰۰دستگاه دیگر هم 
اوایل آبان ماه وارد می شود و تا آخر آبان در خطوط 

مرکزی وارد مدار خدمت رسانی خواهند شد.

اتوبوس های برقی تهران در گمرک است
شهرداری از طریق یک شرکت واسطه، اتوبوس ها را خریداری کرده و به نام آن شرکت  وارد شده است
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فاز اول قطب گردشگری بام ری بهمن بهره برداری می شود

میثم مظفــر، رئیس کمیته بودجه شــورای شــهر تهــران: قطب گردشــگری بــام ری، پــروژه ای بســیار بزرگ و 
فرا منطقه ای برای پهنه جنوبی تهران اســت که فاز اول آن بهمن ماه بهره برداری می شود. این پروژه براساس 

طرح رصد و براساس نظام مسائل محلات احصا شده و در فضای ۵۰ هکتاری در حال احداث است.

تغییر نام خیابان مهستان به جزایر ایرانی
سوده نجفی، عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران: کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس تلاش می کنند با متحد کردن 
سایر کشورها، اجماعی درخصوص جزایر ســه گانه ایرانی ایجاد و نســبت به مالکیت این جزایر فضاسازی کنند. در 
راستای پاسخ به این اقدامات، طرح دوفوریتی تغییر نام خیابان مهستان به خیابان جزایر ایرانی را تقدیم شورا می کنم.

اجتماعی

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

 مراکز جامعه پذیری به زودی 
افتتاح می شوند

اشــتغال مهم ترین دغدغه مددجویانی اســت که در قالب 
طرح ساماندهی در مراکز یاورشــهر پذیرش شده و مراحل 
آخر درمان خود را می گذرانند. شهرداری تهران در این دوره 
علاوه بر ساماندهی آسیب دیدگان اجتماعی، تدابیری برای 
اشتغال و بازگشــت مددجویان به اجتماع پیش بینی کرده 
است. به گفته  سید محمد نقیب، مدیرعامل سازمان خدمات 
و مشارکت های اجتماعی به زودی ۵ مرکز جامعه پذیری در 

تهران افتتاح و بهره برداری می شود. 

  مراکز کارآفرینی مددجویان کجاست؟
فاز اول در یاورشهر ۹ و فاز دوم هم ۵ سوله در منطقه 2۰

  چه کسانی در این مجموعه ها پذیرش می شوند؟
مددجویانــی که در مرحله دوم و ســوم طرح ســاماندهی 

آسیب های اجتماعی جمع آوری شده اند.

  مراکز جامعه پذیری جدید کجاست؟
بــه زودی ۵ مرکــز در مناطــق ۵، ۹، ۱۴، ۱۶ و 2۱ افتتاح 

خواهد شد.

 مراکز جامعه پذیری چه کارکردی دارند؟
برخی از مددجویان که خانواده ای ندارند، برای اشــتغال و 
اسکان آنها مراکز جامعه پذیری پیش بینی شده و ظرفیت هر 

یک از این مراکز ۳۰ تا ۵۰ نفر است.

آموزش و کار در مراکز خدمات اجتماعی
ســید محمد نقیب، مدیرعامل سازمان خدمات و 
مشــارکت های اجتماعی: در تمام مراکز یاورشهر به 
موضوع کارآفرینی توجه شــده است و بســیاری از افراد 
آسیب دیده اجتماعی که در چرخه بازپروری قرار گرفته اند، 
مشغول  کار هستند. همچنین با برخی از مجموعه ها برای 
اشتغال مددجویان هماهنگی های لازم صورت گرفته که 
مددجویان پس از خروج از مراکز خدمات اجتماعی آنجا 
مشغول  کار می شوند. در حال حاضر آمادگی داریم ۳۰۰ تا 
۴۰۰ نفر از مددجویانی را که مراحل درمانی را تکمیل کرده 
و به پاکی رسیده اند به محیط کار متصل کنیم. مددجویان 
پس از پذیرش در مراکز خدمات اجتماعی )یاورشــهرها( 
دوره های آموزش برخی از هنرها مانند خیاطی، نقاشی، 

کفاشی و...را گذرانده اند.

موضوع: یــک فوریت طرح اصــلاح تبصره پنجم 
مصوبه بهای خدمات آرامســتان بهشت زهرا)س( 

در سال۱۴۰۳
نکته مهم: حبیب کاشانی گفت که سال۹۴ مصوبه ای 
داشتیم مبنی بر ارائه خدمات رایگان برای کفن ودفن 
بستگان درجه یک شــهدا، اهداکنندگان عضو و 
جانبازان. بهتر است در این طرح جانبازان ۲۵درصد 

به بالا مشمول خدمات رایگان شوند.
تصمیم شورا: با ۲۱رأی تصویب شد.

 دستور
 جلسه اول

موضــوع: یک فوریــت لایحه 
انتصاب ۶ قائم مقام ذیحســاب 

شهرداری
نکته مهم: مهدی چمران گفت که 
شهرداری لایحه را با یک فوریت 
ارســال کرده تا در اسرع وقت 

رسیدگی و تعیین تکلیف شود.
تصمیم شورا: اعضا با یک فوریت 

موافقت کردند.

 دستور
  جلسه
 دوم

موضوع: بررســی گزارش حسابرسی سال 
مالی۱۴۰۲ شرکت واحد اتوبوسرانی تهران

نکته مهم: شــرکت واحد اتوبوسرانی باید 
اسناد مالکیت بیش از ۱۹۰دستگاه اتوبوس 
و برقراری بیمه بدنــه اتوبوس ها را تعیین 
تکلیف کند. همچنین شهرداری تهران و 
خودروساز باید اختلافات خود را رفع کنند.

تصمیم شــورا: اعضا گزارش حسابرسی را 
تأیید کردند.

 دستور
 جلسه
 سوم

موضوع: بررســی گزارش حسابرسی وضعیت 
مالی شهرداری منطقه ۵ )سال مالی ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱(
نکته مهــم: ناصر امانــی گفت که حجم 
گزارش های حسابرســی در مناطق ۵ و 
۲۲ خیلی بالاتر از دیگر مناطق اســت 
و شــهرداری باید به این ۲منطقه توجه 

بیشتری داشته باشد.
تصمیم شورا: گزارش حسابرسی توسط 

اعضا تصویب شد.

 دستور
 جلسه 
چهارم

مهدی چمران، رئیس شــورای شهر تهران: 
شهادت یحیی سنوار به معنای پایان حماس نبوده و 
راه او ادامه خواهد داشت و تأکید می کنم همانگونه 
که رهبر معظم انقلاب فرمودنــد، تصور نکنند با 
شــهادت فرماندهان حزب الله، غزه و فلســطین، 
می توانند نقشه های شــوم خود را به اجرا درآورند 
و حماس تمام شود؛ چنین چیزی نیست. یاد او را 
گرامی می داریم و قطعا و یقینا شــهادت او شوری 
در دل فلسطینیان در راه مبارزه با اسرائیل خواهد 
آفریــد و هرچه زودتــر این رژیــم کودک کش را 
ســاقط خواهد کرد. متأسفانه در شرایطی هستیم 
که برخی از رسانه های کشورهای اسلامی به جای 
تاختن به اسرائیل و جنایت هایش، به این مبارزان 
شهید تاختند و از شهید بزرگوار ما شهید حاج قاسم 
سلیمانی تا یحیی سنوار را در عداد تروریست های 
دنیا قرار دادند. درحالی که ما می بینیم اســرائیل 
جنایتکار آنها را ترور می کند و خود نیز به آن اذعان 
دارد و از قضا از کلمه ترور هم استفاده می کند. اما 
باز هم این اشخاص که در کشورهای اسلامی و به 
نام اســلام خود را جا زده اند همه  چیز را فراموش 
کرده و این مبارزان و مردان یگانه و اسطوره تاریخ 
را تروریســت می نامند. امیدواریم کــه با اتحاد و 
وحدت اســلامی نه تنها در ایران اسلامی بلکه در 
همه کشــورهای اســلامی به عنوان امت اسلامی 
و به فرمــوده مقام معظم رهبری فراتــر از مرزها، 
متحد شده و بتوانیم دشمنان انسانیت را به خاک 

بکشانیم.

 جلسه272پارلمان
شهــری

 حماس
 با شهادت 
سنوار تمام 

نمی شود


